
Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Jisp – 1 november 2017 
Aanvang: 20.00 uur in de Lepelaar, Jisp 
 
Aanwezig:   
Contactcommissie Jisp: 
Anouk Scholtens, Jan Koene en Jim Praag 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Elly Fens, Jeroen Schalkwijk, Kees van Waaijen 
en Frans Saelman. 
OVER-gemeenten:  
Teamleider Chantal Minnaert, BOA’s Jeroen Engel, Harry Kos en Ed Zijp 
Raadsleden en belangstellenden: ± 27 personen 
Verslag: Tony Tannous 

 
1. Opening door voorzitter 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
Mark Rozema: toevoegen punt JOP aan de agenda. 
Gerrit de Boer: picknickbank op het laarzenpad, wat is de voortgang?  
Dit onderwerp zal verderop aan bod komen. 
 
2. Mededelingen vanuit het college 
Peter Tange: geeft aan dat er goed overleg is geweest om te komen tot een 
burgerhulppost. Op 14 oktober tijdens de veiligheidsdag in Wormer zijn de 
burgerhulpvoertuigen gepresenteerd. Momenteel zijn er gesprekken met de 
ijsbaanvereniging om de wagen daar onder te brengen. Burgerhulpverleners zullen een 
AED, BHV en EHBO opleiding krijgen. Burgerhulpverleners kunnen zo assisteren bij 
calamiteiten. Een aantal vrijwilligers zijn al bezig met de opleidingen. Over een maand 
hopen we de post operationeel te hebben. 
 
3. Digitale platforms als ondersteuning bij burgerparticipatie 
Elly Fens: afstand tussen inwoners en gemeente wordt ervaren als te groot. Startpunt 
moet zijn om te kijken wat de behoefte is van inwoners. De gemeente moet open staan 
voor ideeën van burgers en burgerparticipatie. De gemeenteraad heeft besloten 
daarmee aan de gang te gaan. We gaan onder andere met platforms werken, zoals 
Buurtboek en WeHelpen. Iedereen kan daarin participeren. Deze zullen binnenkort 
worden gelanceerd, waarna iedereen er gebruik van kan maken. Er komt ook een 
kernmakelaar die hierin ondersteunt, als het gaat om initiatieven en participatie.  
Dorpshuizen moeten een ontmoetingsplek gaan worden en een plek om ideeën aan de 
gemeente door te geven. De contactcommissies zullen een nieuwe rol krijgen binnen 
burgerparticipatie. De raad zal hier in november over praten en beslissen. 
Belangstellenden zijn welkom hierbij aanwezig te zijn. 
 
Vraag uit de zaal: wat voor besluiten gaat de raad nemen?  
De contactcommissies gaan een actieve rol spelen als het gaat om burgerinitiatieven en 
burgerparticipatie.  
Mevrouw uit de zaal geeft aan dat het niet duidelijk is, belangrijke punten staan al op de 
agenda van de contactcommissie. Elly Fens geeft aan dat dit vooral punten over 
ruimtelijke ordening zijn, maar dat vraagstukken op het gebied van sociaal domein en 
veiligheid ook van belang zijn.  



 
Jim Praag: de contactcommissie heeft een agenda met punten waarmee niet of 
nauwelijks iets wordt gedaan. Voordat de gemeente aan burgerparticipatie start moet er 
een grote stap worden gemaakt.  
Frans Saelman: vaak zijn er vragen over onderhoud, die worden opgepakt maar er 
wordt wel gekeken naar de mogelijkheden. Dit moet wel passen. Niet alles hoeft via de 
contactcommissie, dingen kunnen ook direct bij de gemeente worden gemeld. Dingen 
die de contactcommissie meegeeft als advies worden zeker meegenomen. 
 
Vraag uit zaal: hoe is de respons van de gemeente op de werkgroepen van de dorpsvisie? 
Elly Fens: dit is iets van de inwoners van Jisp. Als er resultaten uit komen neemt de 
gemeente ze graag mee.  
 
4. Bomen langs de Dorpsstraat 
Jan Koene: er is een ronde gelopen met Sander Muns van de gemeente en een 
boomchirurg. Er zijn zieke bomen aangetroffen. Wanneer worden de zieke bomen 
weggehaald? Frans Saelman: er zijn er al een aantal dood, sommigen moeten worden 
gesnoeid. Er wordt ook gekeken naar herplanten. De vraag is of dit nodig is. Dit kan 
eventueel tijdens het onderhoud aan de weg.  
 
5. Onderhoud surfeiland 
Terugkomend op de vraag over de picknickbank: deze komt niet vanuit de gemeente 
maar vanuit natuurmonumenten. De plaatsing staat voor 2018 op de planning.  
 
Afval verwijderen op het surfeiland doet Baanstede. Er wordt regelmatig gemaaid.  
Jan Koene: als er is gemaaid wordt het gras niet opgeruimd. De gemeente zal dit punt 
meenemen. 
Opmerking uit de zaal: er staan ook verwilderde bomen die de beschoeiing vernielen. 
Frans Saelman: er is sprake van afkalving. Voornemen is om na het afronden van de 
wegsloot, begin 2018 de beschoeiing van het surfeiland aan te pakken en te baggeren. 
Jan Koene: hoe wordt dit aangevuld? Komt er mooie grond langs? Frans Saelman: daar 
het ik geen antwoord op. Maar het is van belang dat dit goede grond is. de gemeente 
neemt dit punt mee. 
 
Vraag uit zaal: gaat de gemeente intensiveren op schoonmaak van het surfeiland? Frans 
Saelman: gaat dit afstemmen met de buitendienst. Maar graag meldingen doen bij de 
gemeente via het KCC of de website. 
 
Uit de zaal: probleem is niet nieuw. Er wordt al veel over geklaagd. Frans Saelman: er 
ligt een taak voor de BOA. Harry Kos: dit is een bekend probleem, klachten nemen af 
maar af en toe weer toe.  
Uit de zaal: ook zijn er hardvaarders die het eiland vernielen. Hoe kan het dat de 
gemeente steeds verbaasd is hierover? Peter Tange: we zijn niet verbaasd hierover. 
Voor deze signalen hebben we Harry Kos, die de contactpersoon is voor jullie. Voor 
allerlei zaken, afval, parkeren, jeugdoverlast. Er is ook overleg bij de gemeente wat er 
allemaal speelt, ook in Jisp. Voor hardvaren hebben we een BOA, Ed Zijp. Harry Kos: elke 
maandag is er overleg met de buitendienst, die nemen de dingen in Jisp mee. Meld 
klachten bij mij.  
 



Uit de zaal: bewoners van het bungaloweiland durven jongeren niet meer aan te 
spreken, bang voor represailles. Ed Zijp is hierover gesproken. Een  bewoonster op het 
eiland verliest haar tuin door verzakking door hard varende jongeren. Na het seizoen 
ziet ze nog geen verbetering. Dit is ook aan Ed Zijp voorgelegd. Gezien de overlast 
verbaast het de bewoners dat het plan van de JOP nog niet van tafel is.  
 
Elly Fens: wat betreft de JOP: jongeren hebben behoefte aan een plek, maar niet meer 
specifiek in de vorm van een ruimte. We kijken nu waar de jongeren elkaar ontmoeten 
en gaan daar een plek creëren met wifi. Als er overlast is, zijn de wijkagent en de BOA 
voor handhaving. Jongeren hebben behoeften en inwoners vinden het belangrijk dat er 
voorzieningen zijn voor jongeren. 
De contactcommissie geeft aan dat ze niet betrokken zijn en denken dat er geen behoefte 
is voor een JOP. De contactcommissie gaat een negatief advies geven op de locatie op het 
surfeiland.  
 
6. Onderhoud bruggen 
Imgard van de Nes: kan het onderhoud van de bruggen niet nu worden gedaan? Nu is de 
mogelijkheid voor het opknappen. Frans Saelman: de bruggen zijn inmiddels in kaart 
gebracht, met ingang van volgend jaar zullen er meer fondsen zijn voor het onderhoud. 
Het onderhoud moet nog wel worden ingepland. Onderhoud zal niet eerder dan volgend 
jaar plaatsvinden, in verband met budget en capaciteit bij de gemeente. 
 
Jan Koene: over de brug bij de Jisperdijk (de eerste betonnen brug) liggen platen. Wordt 
de brug ook aangepakt? Frans Saelman: de brug is van het HHNK. Contact met hen 
hierover is nog niet gelukt. Er volgt terugkoppeling als meer duidelijk is. Na 2021 zijn 
alle bruggen weer onderhouden. 
 
7. Bestrating in het dorp 
Frans Saelman: de straat tussen de Lepelaar en de brug zal in het voorjaar opnieuw 
worden bestraat. Dit zal een periode van 6 weken in beslag nemen, waarbij doorgaand 
verkeer mogelijk is. 
 
8. Verlichting gemeentehuis uit wijkbudget 
Jim Praag: de contactcommissie heeft gevraagd of het raadhuis kan worden verlicht. Hoe 
staat het ermee? Tony Tannous: graag een plan aanleveren, waarin staat wat er precies 
moet gebeuren, wie de verlichting aanbrengt, et cetera. Dit gaat via het 
aanvraagformulier, net als elk ander initiatief dat uit het wijkbudget kan worden 
betaald. 
 
 
De contactcommissie levert binnenkort de aanvraag aan aan de contactambtenaar, 
daarna wordt er gekeken wat de mogelijkheden zijn. 
 
9. Rondvraag 
Uit de zaal: hoe kunnen bewoners een stukje land huren van de gemeente? Kan dit ook 
in de Zaankanter worden gepubliceerd?  
Kees van Waaijen: een voorbeeld is het land tegenover de voetbalvereniging. Dit werd 
door een bewoner die ernaast woont gehuurd. Nieuwe bewoners hebben dit 



overgenomen. Als de gemeente een ander idee hiervoor heeft, wordt het contract 
ontbonden.  
Jan Koene: de voetbalvereniging had graag dat stukje gehad voor parkeerplaatsen. Kees 
van Waaijen: Op dit moment is er nog geen nadere invulling voor dat stukje grond. 
Jeroen Schalkwijk: de huur is per maand opzegbaar.  
 
Terugkomend op een eerdere opmerking over het surfeiland, Peter Tange: wrakken 
worden door de BOA gestickerd en op kosten van de eigenaar weggehaald. Dit geldt ook 
voor andere voertuigen. Overlast op het surfeiland zal worden besproken in het 
politieoverleg.  
 
Uit de zaal: de bestrating van de Lepelaar tot de kerk zal worden gedaan. In de 27 jaar 
dat de meneer, wonend op Barndemolen er woont, is er nooit onderhoud gedaan aan de 
straat. Dit geeft een onveilige situatie. Kan daar naar worden gekeken? Daarnaast 
worden de lantaarns niet onderhouden. 
Frans Saelman: als er zulke problemen zijn, neemt u contact op met het KCC? Reactie: 
het is al jaren zo, onderhoud is niet toereikend. De gemeente neemt dit mee, kijkt in het 
onderhoudsplan wanneer die buurt aan de orde is. Frans Saelman: graag dit soort 
dingen melden bij de gemeente.  
 
Jim Praag: vorig jaar is tijdens de jaarvergadering gesproken over het onderhoud van de 
Wolfsmolen. Hetzelfde is toen benoemd en in 2018 zou dit worden gedaan. Maar dit is 
schijnbaar doorgeschoven naar 2021?  
Frans Saelman: dit weet ik momenteel niet, dat moet worden uitgezocht. 
 
Bestrating van het dorp: gaat er ook wat worden gedaan aan de kabels en leidingen? 
Frans Saelman: die zijn niet van de gemeente. Helaas is dit lastig te coördineren met 
Liander. Na onderhoud moet de gemeente komen schouwen of het goed is gedaan. De 
gemeente heeft geen invloed op het onderhoud van kabels en leidingen. Ook geen inzicht 
in deze werkzaamheden, we horen het op de dag zelf. Verzoek aan de aanwezigen: wel 
melden aan de gemeente als jullie klachten hebben.  
 
Jan Koene: Wormer- en Jisperveld worden mogelijk moerasgebied? Jeroen Schalkwijk:  
Vanuit de provincie wordt de mogelijkheid onderzocht om het veld te zoneren, in een 
zogenaamd droog, moeras en nat gebied. Betreffende boeren zijn hierin betrokken.  
 
 
Einde: 21:31 uur 


